
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. december 16-án 

16.10 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

   Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

                                   Terbéné Szabolcsi Györgyi  hatósági csoportvezető 

 

Nem volt jelen: Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

    

 

Meghívottak közül megjelent:      

 

Nagy Ottó  Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(a 2. napirendi ponthoz) 

 

Sipos Szilvia   pénzügyi csoport vezetője 

(az 1. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket és vendégünket. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Dombi Norbert képviselő jelezte, hogy műszaki átadása van, nem tudja hogyan 

ér ide. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a 

meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Zárt ülés keretében kiküldtünk még sürgősséggel 

két darab előterjesztést energetikai támogatás témában. A napirenddel kapcsolatban van-e 

valakinek észrevétele?  

 



2 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném javasolni, hogy a 14-es napirendet zárt körben 

tárgyaljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Önkormányzati érdek.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem önkormányzati érdek, mindig nyilvános ülésen szoktuk 

tárgyalni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezen azért nincs önkormányzati érdek, mert csak a 

meghosszabbításról van szó. Bérleti díj emelés nincs, az lenne önkormányzati érdek. Az 

önkormányzati érdeket az üzleti érdekre értjük. Ők nem kérték a zárt ülést. Itt a zárt ülésnek 

nincs helye.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem mindegy.  

 

Horváth Éva polgármester: Elsőként a zárt ülés napirendjéről kell szavaznunk.  

Aki egyetért azzal, hogy a sürgősséggel kiküldött a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Gracza Ildikó)” (172/2021.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

412/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Gracza Ildikó)” tárgyú, 172/2021. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a sürgősséggel kiküldött „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szedmák Szabolcs)” 

(173/2021.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

413/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
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törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szedmák Szabolcs)” tárgyú, 173/2021. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt. Aki a nyilvános ülés napirendjét 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 3. számú módosítása (166/2021.) 

2.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi adókról szóló 

14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendeletét módosító 16/2020.(XII.18.) önkormányzati 

rendelet módosításáról (156/2021.) 

3.) Rendelet a 2022. évi átmeneti gazdálkodásról (161/2021.) 

4.) Egyes önkormányzati rendeletek módosításáról (167/2021.) 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (159/2021.) 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

7.) 2022. évi belső ellenőrzési terv (157/2021.) 

8.) Pétkomm Kft. telephely (171/2021.) 

9.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (160/2021.) 

10.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (163/2021.) 

11.) PMTE kérelme (170/2021.) 

12.) Ifjúsági tavon lévő sétány és a stég közti területen való járda kivitelezése (165/2021.) 

13.) Ifjúsági tó környéki vízvételi lehetőség (164/2021.) 

14.) Remete István és felesége lakásbérleti szerződésének meghosszabbítása (158/2021.) 

15.) Kiadvány Pétfürdő leválásának 25. évfordulójára (162/2021.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (169/2021.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 3. számú módosítása  

(száma: 166/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Kincstár vezetőjét.  

A bizottságok véleményét kérem.  
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Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van-e? 

 

Béni Norbert képviselő: Párszor már megkérdeztem az iparűzési adó túlfizetés, 368 millió 

forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Félre van téve.  

 

Béni Norbert képviselő: Miért nem jelenik meg a költségvetésben sehol? 

 

Horváth Éva polgármester: Mert nincs. 

 

Béni Norbert képviselő: Van vagy nincs? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem jogos pénzünk, a mi költségvetésünkben nincs benne. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Bevételre nem került könyvelésre sem. Nem 

kezelhetjük bevételként, hiszen bármikor visszakérheti a cég.  

 

Béni Norbert képviselő: A betét lekötésről nem találtam semmilyen határozatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem is kell. A költségvetési rendeletünk és a vagyonrendeletünk 

arról nyilatkozik, hogy betétet lekötni a polgármester joga.  

 

Béni Norbert képviselő: Bármikor bármekkora összeget? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

Más kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

13/2021.(XII.17.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről 

szóló 1/2021. (III.02.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét. 

Vendégünkre való tekintettel javaslom a Képviselő-testületnek, hogy a Pétkomm Kft-vel 

kapcsolatos napirendet vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

2.) Pétkomm Kft. telephely (száma: 171/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen szavazattal, 6 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 1 nem szavazattal, 6 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 2. számú 

határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 2. számú 

határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. 

Ügyvezető úr szeretnél valamit hozzátenni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: Nem, köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdések képviselők részéről. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jól kitárgyaltuk a bizottsági üléseken, csak meglepett a 

Településfejlesztési Bizottság ülésén a kijött szavazati eredmény, meg a Pénzügyin is, 

kíváncsian várom képviselőtársaim újabb javaslatát, hogy mi legyen a megoldás. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ügyvezető úr! Az 1. számú javaslatban, ha az ideiglenes 

megoldás a Kolpingnál megvalósul, akkor az alkalmas arra, hogy kicsit tovább is húzzuk? Nem 

vagyunk onnantól kezdve kötve nagyon időhöz? 
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: Egy határidő van, az augusztus 15-i kiköltözés. Akkor 

üresen, eredeti állapotban vissza kell adnunk a Vertesz telephelyet. Célszerű lenne, ha erre az 

időpontra már lenne kész telephelyünk. Ha majdnem kész telephely lesz, még az sem probléma. 

Utána ezeken a telephelyeken fogunk működni. Ezeket a telephelyeket mikor adjuk fel, az sehol 

sincs jelen pillanatban lekötve. Gazdasági érdekünk, hogy minél előbb a végleges helyszínt 

használjuk. A Kolping jelen pillanatban annak a nagy részét nem használja. Őket nem zavarja, 

hogy 1-2 évig ott vagyunk. Hogy mikor kell kiköltöznünk a helyszínekről, még nem tudjuk. 

Reméljük nem kényszer alapján kell mennünk, hanem mert elkészült a végleges megoldás. 

 

Horváth Éva polgármester: Tovább bővíteni nem tartom célszerűnek, mert az a terület a 

Kolpingnak lett átadva. Kényszermegoldás, hogy most a Pétkomm átmeneti ideig beköltözik, 

de a körülötte lévő terület zöldterület. Nem gazdasági övezet. Arra jó, hogy amíg a végleges 

telephely ki nem alakul, addig ezekkel az ideiglenes létesítményekkel, amiket ügyvezető úr 

felvázolt, megoldható legyen az a probléma, ami szeptembertől nagyon nagy probléma lesz.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: Még egy probléma van, hogy 19 x 80 méteres 

ingatlanról beszélünk, ami nem praktikus telephelynek, viszont nagyon közel van a Vertesz 

telephelyhez. Átmeneti problémák kezelésére nagyon jó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A következő kérdésem, hogy jól értelmezem-e azt, hogyha 

a Dömper telephelyét megvesszük, ahhoz képest, hogyha Pétfürdő belterületén belül lenne a 

telephely, az üzemi költség jobban megnövekedne napi szinten is, nem? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: A tevékenységünk meghatározóan a zöld felületekhez, 

illetve a távfűtéssel ellátott lakásokhoz kötődik. A bázis minél közelebb van ezekhez a 

területekhez, annál alacsonyabb a költség, ha távolabb van, akkor magasabb. Pontosan mekkora 

többletköltséget eredményez, ebben a pillanatban nehéz lenne megmondani. Ezért is jó 

ideiglenes helynek a Kolping. 

 

Horváth Éva polgármester: Ugyanakkor viszont előnye van annak a területnek, mert ott 

lehetőség van a tevékenységi kör bővítésére, mert van hely, gazdasági övezet és nincsenek 

olyan korlátok, mint belterületen akármelyik területen.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: A távolság meghaladja azt, ami zöld hulladékos 

fejlesztés esetén szóba jöhet a különböző elbírálások között. 500 méteren kívül van, akkor 

viszonylag kevés a kötelem, hogyha belül van, akkor nagyon szigorú kötelmek vannak. Távol 

van, de kedvező helyen. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A következő kérdésem, hogy az Állomás utcában – ami még 

meg van nevezve – kicsit kacifántos a terület, mert ha jól tudom a terület a mienk, de a hozzá 

vezető úr a vasúthoz tartozik. Ott hosszú távon kialakítható egy telephely, vagy arra nem 

alkalmas a terület? 

 

Horváth Éva polgármester: Az mezőgazdasági terület, tehát építési szabályzat módosítása 

nélkül végleges telephely ott nem alakítható ki. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: Probléma, hogy a MÁV védőövezete levágja az 

ingatlanok tetejét. Ami optimális lenne az a MÁV védőterületébe belelóg. Erről beszéltünk 

korábban, akkor nem néztem utána, de most igen. Nem távolodni fog a MÁV, és ilyen 
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szempontból távlatilag nem érdemes ezen gondolkodni, mert kényszerhelyzetbe fogunk 

kerülni. De most jelen pillanatban ideiglenes megoldásnak a legjobb, főleg a közelsége miatt.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Az Állomás utcában most is vannak… rosszul mondtam, 

bocsánat a Bánya utcában jelenleg is vannak lerakva dolgok? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: A Bánya utcában jelen pillanatban a Pétkomm-nak nincs 

lerakva semmilye. Korábban vegyesen használtuk azt a területet. 1,5 éve, hogy ne legyen 

keveredés, hogy mi az önkormányzaté és mi a Pétkommé, minden egyes külterületen tárolt 

eszközt levittük a Vertesz telephelyre. A Pétkomm-nak jelen pillanatban csak a Verteszen van 

eszköze.  

 

Horváth Éva polgármester: A Bánya utcát azért nem tudom javasolni ideiglenes telephelynek 

sem, mert a mértékadó talajvízszint a terepszint felett 1 méterrel van. Az egy mocsaras terület. 

Vízben áll az egész terület, nincs közművesítve. A Dömper telephely közművesítve van. A 

Bánya utca semmiképpen nem alkalmas. Ráadásul kicsi a terület, ha jól tudom 800 m2. A 

mellette lévő terület mezőgazdasági terület, az már külterület. A mellett lakóház van. Nagyon 

szűk az utca, nagy kocsikkal bemenni bonyolult. Nem Pétkomm telephelynek való ingatlan.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A terület nem csak 800 m2, Pétfürdőhöz tartozik, majdnem 

a Doktor szikláig van. 

 

Horváth Éva polgármester: Az egy önálló helyrajzi számon álló terület.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az a terület a péti önkormányzaté egészen a Doktor szikláig.  

 

Horváth Éva polgármester: Az egy mezőgazdasági és erdőövezeti külterület. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt át lehetne minősíteni. Az egészből azt szeretném kihozni, 

hogy az 50 millió forintot, amit a Dömperre költhetnénk, ahol be van vezetve minden, miért 

nem költjük arra, hogy a sajátunkra kialakítunk és magára a felépítményre költünk? 

 

Horváth Éva polgármester: A pénz nincs címkésítve. Az 50 millió forint arról szól, hogy az 

ideiglenes telephelyeknek a kialakításának költségeire legyen fedezete a Pétkomm-nak. Ennek 

a két ideiglenes telephelynek is költsége lesz a kialakítás, pl: azoknak a mobil épületeket meg 

kell vásárolni, amiket el akar helyezni a Pétkomm Kft. A másik, hogy nem tudjuk mennyi a 

Dömper területe, de legyen valami olyan tőke, amiből fedezetet... Senki nem mondta, hogy mi 

50 millióból Dömper ingatlant akarunk venni.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Akármennyi pénzből lehetne a felépítményre költeni. Azért, 

mert mi a Dömperrel a legrosszabb alkupozícióból fogunk tárgyalni, hiszen a Dömper 

megmondta, hogy alapból nem akarja eladni, nekünk kell ajánlatot tenni. Ez a legrosszabb 

alkupozíció. Ha a Dömpernél megvesszük a területet, a mellette lévő területek ipari 

besorolásúak. Azoknak a területeknek is felmegy az értéke, nem fogjuk olcsón megkapni. 

 

Horváth Éva polgármester: Egyelőre mi vagyunk az ajánlattevők, és azt mondom, hogy 

ennyivel indítson a Pétkomm, de ennek a fedezetét biztosítanunk kell és a tőkeemelés nem csak 

a terület vásárlásáról szól. Arról szól, hogy legyen egy olyan alaptőkéje tőketartalékban a 

Pétkomm Kft-nek, hogy legyen mozgástere az ideiglenes területek kialakításában is. Ez is 

milliókba fog kerülni.  
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Molnár Gyula László képviselő: Félreértés ne essék, nem azt mondom, hogy a megoldásra ne 

adjunk pénzt, hanem azt mondtam, hogy ami pénzt a Dömperre fordítanánk, hogy megvegyük, 

inkább fordítsuk arra, hogy belül találjunk egy telephelyet és arra költsünk. 

 

Horváth Éva polgármester: Inkább erőszakoljuk ki a mocsárból, hogy legyen Pétkomm 

telephely, amikor van egy telephelynek megfelelő terület, ami gazdasági övezetben is van, amit 

fel lehetne fejleszteni tevékenység bővítéssel, mindennel, amit mindig reklamáltok hosszú 

távon és a Pétkomm-nak fejlődési lehetősége van, mert nincs bezárva egy mocsárba. További 

kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Inkább vélemény. Ebből a határozatból pont a címkésítést hiányolom, 

de nagyon. Mindig mindenben elvárják, hogy mi mennyibe kerül, itt pedig egyszerűen két 

ideiglenes telephely meg egy állandó telephely kialakítására kell 50 millió forint.  

 

Horváth Éva polgármester: 50 millió forinttal megemeljük a tőketartalékát a Pétkomm-nak. 

A Pétkomm idáig a saját beruházásainak a nagy részét saját költségvetéséből csinálta, és akkkor 

csodálkoztunk, ha néha átment veszteségesbe. Most 50 millióval megnyomjuk, azzal, hogy 

indítsa el ezt a folyamatot, az ideiglenes állapotokat alakítsa ki magának. Amikor eljutunk 

odáig, hogy valami területet, ami alkalmas és gazdasági terület, meg szeretne vásárolni, úgyis 

vissza kell hoznia. Be van határolva, hogy hány millió forintig kötheti meg a szerződéseit. Az, 

hogy biztonságosan a két ideiglenes helyszínt tudja fejleszteni, el tudja indítani, hogy ott 

szeptemberre minden tip-top legyen, nem 500 ezer forint lesz, az kemény milliókba fog kerülni, 

ezért a tőke felemelését javaslom.  

 

Béni Norbert képviselő: Ennyire kell sietnünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Ennyire kell sietnünk, mert szeptember itt van a nyakunkon. 

 

Béni Norbert képviselő: Fogalmam sincs, hogy mire lesz ez az 50 millió forint.  

 

Horváth Éva polgármester: A tőketartalékban ott van. Nem fogja megenni, felélni és 

fizetésként kiadni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezető: Fogalmunk nincs. Nincs kiterítve. Nem igaz, hogy nincs 

fogalmunk. Tegnap említettem, hogy a szokásos évi beruházás 25 millió. A 2022. évit előre 

kalkulálva 80 millióra tervezem, ezt a Pétkomm nem tudja megfinanszírozni. Emögött a 80 

millió forint mögött ott vannak a sorok, kerítés, járda, épület, stb. Ez nem egy hasra ütött szám. 

Az 50 millió forint az előkalkuláció alapján nem elég. Ehhez hozzá kell tenni. Az, hogy hány 

centi vastag, majd akkor el fogjuk dönteni. Szerintem most viszonylag jó számokon alapul, 

hogy 80 milliós lesz a jövő évi beruházás, és csak akkor tudjuk ezt megcsinálni, ha van 50 

millió forint támogatás benne.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tudnám úgy támogatni a javaslatot, hogy az első pontot, az 

ideiglenes kialakítást 100 %-ig támogatom. A tőkeemelést is támogatom, de véletlenül sem 

úgy, hogy a Dömper telephelyre tegyünk árajánlatot, hanem még keressünk, hátha belterületen 

találunk területet, ami esetleg alkalmas. A pénzt megszavazom, csak nem a Dömperre. Semmi 

bajom a Dömperrel, csak a távolság miatti költségekre gondolok.  
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Horváth Éva polgármester: Tulajdonképpen minden benne van a pakliban, mert ha lesz egy 

jobb lehetőség, lesz egy ötletetek, hogy merre induljon tovább az Ottó, akkor nyilván nem fogja 

elvetni a Képviselő-testület és a Pétkomm sem. A Dömper azért van nevesítve, mert ott a 

tárgyalásokat oly szinten kell elindítani, hogy tudjuk, hogy mi mennyibe kerül. Van-e 

lehetőségünk, mennyi pénzbe fog kerülni, ha hajlandó eladni. Nincs ígérvény. Egy 

tapogatódzás és ez egy konkrétum, és jó hely. Ha lesz még egy hely, hozod januárban, hogy 

tárgyaljon az ügyvezető úr a megvételéről, én ugyanúgy meg fogom szavazni. Most van egy 

lehetőség, jó terület. Indítsuk el, ez nem elkötelezettség. Ez egy tárgyalási folyamat. Nem megy 

egyik napról a másikra. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A tárgyalási folyamatot megszavazom.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt ki lehet még bővíteni. Nyilván meg fogjuk szavazni. Más? 

Nem volt. Szeretném kérni, hogy név szerinti szavazás legyen.  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A bizottsági ülésen felmerült a kipontozott rész nevesítése. Nem lehet 

nulla forint… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Utána néztünk többedszer is. Van olyan, hogy bérleti 

szerződésben nulla forint, el is fogadják, a NAV sem szokott vele kötözködni. Ez akkor lesz 

lényeges, ha magát a szerződést megkötjük. Egyelőre egy tervezet, maradhat a nulla forint. 

Addig kitaláljuk a formáját.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony felolvassa neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

414/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Pétkomm Kft. ügyvezetőjének ideiglenes és végleges 

telephely kialakítására vonatkozó javaslatait.  

 

1.) A Képviselő-testület támogatja, hogy a Pétkomm Kft. 2022. augusztus 

15-ig ideiglenes telephelyeket alakítson ki az önkormányzati tulajdonú  
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a) 2385/19 hrsz-ú, lakótelep megnevezésű ingatlanból a 2382 hrsz-ú és 

2383/2 hrsz-ú ingatlanok között a Pétfürdői Kolping Katolikus Szakképző 

Iskola, Szakiskola, Általános Iskola és Kollégium által jelenleg használt 

kb. 1600 m2-es terület megosztott használatával, és 

b) az 1577 hrsz-ú (879 m2) és 1578 hrsz-ú (914 m2), együttesen 1793 m2 

területű, beépítetlen terület megnevezésű ingatlanokon, azok 

körbekerítésével és kizárólagos használatával a zöldhulladék átmeneti 

tárolására szolgáló konténerek elhelyezésére. 

 

2.) Amennyiben a települési főépítészi vélemény szerint az ideiglenes 

telephelyek kialakításának akadálya nincs, 

 

a) az 1/a) pont szerinti esetben a lakótelep rendeltetésű ingatlanból történő 

megosztás és annak során a rendeltetés megváltoztatása nélkül a használat 

jelenleg csak közterülethasználati engedéllyel, a közterülethasználatról 

szóló önkormányzati rendeletben meghatározott díjazás ellenében 

biztosítható.  

b) az 1/b pont szerinti esetben a bérleti szerződés alkalmazható. 

A Pétkomm Kft-t részére megállapítani tervezett bérleti díj 0,- Ft/m2. 

 

3.) A Testület felhatalmazza a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy tárgyalást 

folytasson a „Dömper” telephely tulajdonosával a 1526/7 hrsz-ú terület 

megvásárlásáról a végleges telephely kialakítása céljából. A tárgyalások 

eredményéről az ügyvezető beszámolni köteles a Képviselő-testületnek.  

 

4.) Az ideiglenes és végleges telephely kialakítás, valamint a Kft. kiviteli 

tervvel már rendelkező távhőfejlesztési beruházásai finanszírozási 

forrásának biztosítása érdekében az Önkormányzat a társasági tőkét – a 

társaság alapítójának döntést hozó szerveként meghozott külön 

határozatában foglaltak szerint 50.000.000,- forinttal megemeli. A 

társasági tőke emelésének fedezete az Önkormányzat 2021. évi 

költségvetésének általános tartaléka.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatról tájékoztassa a Társaság 

ügyvezetőjét, valamint arra, hogy a költségvetési rendelet módosításakor 

a határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő tájékoztatásra: 2021. december 20. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő határozati javaslat, a tőkeemelés. Kérdés, 

hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony felolvassa neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

415/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 

„Pétkomm” Pétfürdői Kommunális és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaság alapítójának döntéshozó szerve az alábbi döntést hozta:  

 

1.) a Társaság törzstőkéjét megemeli 1.000.000,- forinttal, azaz 

egymillió 00/100 forint pénzbeli hozzájárulással, 

 

2.) a Társaság tőketartalékát megemeli 49.000.000,- forinttal, azaz 

negyvenkilencmillió 00/100 forint pénzbeli hozzájárulással.  

 

A tőkeemelés fedezete a 2021. évi költségvetés általános tartaléka. Ennek 

megfelelően módosul az alapító okirat 7.), 8.) és 9.) pontja.  

 

Felkéri az ügyvezetőt, hogy az alapító okirat módosításáról e határozatban 

foglaltak szerint intézkedjen, egyúttal felhatalmazza a polgármestert az 

alapító okirat módosító okiratának aláírására. 

 

Határidő tőkeemelés átutalása: 2021. december 20. 

                 okiratmódosítás aláírás: 2021. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

3.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi 

adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendeletét módosító 16/2020.(XII.18.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (száma: 156/2021.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet.  
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Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Plusz annyi, hogyha ez az állapot megszűnik, akkor életbe 

lép a 10 ezer forintos. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Adott évben nem. 

 

Horváth Éva polgármester: A következő évben. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem arról beszélek, hanem amikor lejár. Automatikusan 

szavazunk, hogy fenntartjuk-e. 

 

Horváth Éva polgármester: Majd akkor, ha a Kormányrendelet megvan, a jövő évi 

adókoncepcióban.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, nem. Képviselő úrnak van igaza. Ez a döntés azt 

jelenti, hogy 2023. január 1-től, amit 2021. január 1-ére megszavazott a Képviselő-testület, az 

lép hatályba. Azaz a kommunális adó mértéke 10 ezer forint/lakás lesz, illetőleg az iparűzési 

adónál a kedvezmény mértékét eltörli.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Név szerinti szavazást kérek.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. 

Jegyző asszony felolvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Bocsánat, miről szavazunk? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Most arról szavaz a Képviselő-testület, amit egyszer a 

Képviselő-testület az adókoncepció alapján elfogadott adórendeletet, 2020-ban, annak a 

hatálybalépését eltolja 2023. január 1-re. Eredetileg a rendelet 2021. január 1-én lépett volna 

hatályba, de hatályba lépés időpontját egyszer már a polgármester asszony a pandémia ideje 

alatt 2022. január 1-jében állapította meg. 2020-ban a Kormányrendelet előírta, hogy nem 2021. 

évre nem lehet emelni adót és nem lehet meglevő kedvezményt eltörölni, ezért az adórendelettel 

valamit csinálni kellett. Vagy vissza kellett volna vonni, vagy a hatályát ki kell tolni. 

Polgármester asszony úgy döntött, hogy kitolta a hatályát. Most mi is ilyen javaslatot tettünk a 

Képviselő-testület elé, mivel egyszer már megszavazta a Testület az adóemelést és a 

kedvezmény csökkentését, így a kihirdetett, de hatályba nem lépett rendelet hatályba lépésének 

napját 2023. január 1-jében javasoljuk megállapítani. 
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Horváth Éva polgármester: Ha ezt nem szavazzátok meg, akkor törvénytelenséget követünk 

el, mert van egy olyan rendeletünk, hogy 2022. évben… (jegyző asszony közbeszól) 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, erre mondtam tegnap a bizottsági ülésen… a bizottsági 

ülések azért vannak, hogy a képviselők elé tett anyagot kitárgyalják. Ha itt bárkinek is olyan 

módosító javaslata lett volna, hogy ezt így nem fogadja el, akkor mára ide kellett volna tenni 

egy olyan rendelet-tervezetet, hogy visszavonjuk ezt a rendeletet, azaz nem lép hatályba 

jogalkotásilag. Ilyen javaslat nincs előttetek. Ha ezt most nem szavazzátok meg, akkor lesz még 

egy testületi ülés.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor életben marad.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem lehet, mert az meg törvénysértő. Az van a 

rendeletünkben, hogy 2022. január 1-től 10 ezer forint a kommunális adó meg az iparűzési 

adónál eltöröltük a kedvezményt. Ez törvénytelen, mert a Kormányrendelet kimondja, hogy 

nem lehet adót emelni és a kedvezményeket nem lehet megszüntetni 2022-ben sem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem hosszabbítjuk meg a határidőt, akkor marad az, ami 

2021-ben volt. Én így értelmezem.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hoztunk egy rendeletet, aminek a hatályba lépésének az ideje 

2021. január 1-e lett volna. 2020. december végén kijött egy Kormányrendelet, ami alapján 

2021-re sem lehetett adót emelni, kedvezményeket csökkenteni. Ott akkor már a rendeletalkotás 

polgármester asszony hatáskörében volt. Az eredeti adórendeletben voltak más módosítások is, 

amik hatályba léptek. Ezeknek a paragrafusoknak a hatályba lépési idejét kitoltuk 2022. január 

1-re. Most az hatályba fog lépni. Ha az hatályba lép, azzal törvénysértést követünk el és kapunk 

egy törvényességi felhívást.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tulajdonképpen arról szavazunk, hogy 2023-ban fog 

életbe lépni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, akkor fog hatályba lépni, amit a Képviselő-testület 

2020-ban eldöntött.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott tartottunk, hogy kimondtam az igent.  

 

A Képviselő-testület folytatja a név szerint szavazást. 

Jegyző asszony folytatja a nevek felolvasását.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

14/2021.(XII.17.) RENDELETE: 

 

a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 16/2020. (XII.18.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Rendelet a 2022. évi átmeneti gazdálkodásról (száma: 161/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2021.(XII.17.) RENDELETE: 

 

a 2022. évi átmeneti gazdálkodásról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) Egyes önkormányzati rendeletek módosításáról (száma: 167/2021.) 

Előterjesztő: Terbéné Szabolcsi Györgyi jegyzőt helyettesítő hatósági csoportvezető 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Terbéné Szabolcsi Györgyi hatósági csoportvezető: Lenne egy kiegészíteni valóm. 

Szeretnénk kérni a rendelet-tervezet 5. §-ának pontosítását, ami a rendkívüli testületi ülés 

összehívására irányuló indítványra vonatkozik, amely szerint a polgármester ezt 15 napon belül 

köteles összehívni. Ide javasolnánk beilleszteni, hogy a Mötv. 44. §-ában foglaltaknak 

megfelelően. Azt jelenti, hogy a testületi ülés indokának, időpontjának, helyszínének és 

napirendjének meghatározásával.   

Illetve egy jogszabályszerkesztésből adódó módosítást jeleznék: átszámozódnak a rendelet 

szakaszai, a 7. szakaszból 7. szakasz (1) bekezdés lenne, a 8. szakaszból pedig 7. szakasz (2) 

bekezdés. Ez egy pontosítás. Ennek következtében csökken a szakaszok száma,  a rendelet a 

12. szakasszal zárul.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki az így pontosított rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2021.(XII.17.) RENDELETE: 

 

egyes önkormányzati rendeletek módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 159/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az 1-es pontot kiegészítem azzal, hogy a januári testületi ülésen 

kerüljön napirendre.  

A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: a 309/2021.(IX.2.) számú 

határozat határideje: 2022. januári testületi ülés. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A jelentéssel kapcsolatban van kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki a kiegészítéssel a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

416/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a 159/2021. számú – jelentés a lejárt határidejű képviselő-

testületi határozatok végrehajtásáról szóló – előterjesztés határozati 

javaslatát.  

 

 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a temető kerítés villanypásztorral való védelmét vonja 

vissza, helyette vásároljon még 100 ezer forintért 2 db vadriasztót. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs mit visszavonni, mert a határozatban az volt, hogy 

vizsgáljuk meg a villanypásztorral való megoldást. Ezt megtettük. A másik az, hogyha egyetért 

a Képviselő-testület, akkor ez a kisértékűbe belefér. Nem érinti a költségvetési rendeletünket. 

A temető kisértékű felhalmozási keretéből ezt a 2 vadriasztót megvesszük.  

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

417/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a temetőbe szerezzen be 100 ezer forint értékben 2 db 

vadriasztót. 

 

A vadriasztók költségeinek fedezete a 2021. évi költségvetés temető 

kisértékű tárgyi eszköz előirányzata. 
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7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: December elején megpróbáltuk a futópálya pályázatát 

elszámolni. Többszöri próbálkozásra sem sikerült, végül e-mailes kapcsolatot vettünk fel a 

pályázat kiírójával. Legalább adják meg a számlaszámot, ahova a 100 ezer forintot vissza tudjuk 

utalni, hogy ne kapjunk büntetést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Technikai jellegű volt? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Még nem nyitották meg azt a felületet, ahol el kell számolni. 

Akkor leszek bosszús, hogyha januárban megnyílik és kamatot vágnak ránk, mert 60 napon 

belül nem számoltam el a beruházás befejezése után.   

November 30-án megtartottuk a közmeghallgatást.  

December 15-én kaptunk egy tájékoztatást levélben, hogy a Magyar Falu Program ÖTIK2021. 

pályázata, a Közösségi Ház központi fűtésének kiépítése, amire kaptunk egy értesítést, hogy 

nem nyert, és tartaléklista, a tartaléklistáról megkaptuk a 21.487.688,- Ft-ot.  

A mai nap folyamán kaptunk megint egy tájékoztatást, hogy a Magyar Falu Program 

KOAP2021., ami az eszközbeszerzésre vonatkozik, amire minden évben pályáztunk a 

Pétkomm-nak. Az idén egy ágaprítóra, fűnyíróra és egy gyomseprűre. Itt is volt egy elutasító 

döntés, de most megkaptuk a tájékoztatást, hogy a tartalékból 14.998.700,- Ft-os támogatást 

megnyertük.  

Ezzel kapcsolatban elmondanám, hogy felvettem a kapcsolatot azzal a kereskedő céggel, akitől 

az árajánlatokat kértük, és ami alapján beadtuk a pályázatot. Mivel az árajánlatában volt egy 

határidő, hogy meddig tartja fenn az árat. Nagyon örült, hogy nyertünk, de nekem ezeket az 

eszközöket a holnapi nap folyamán legalább előzetesen meg kell rendelnem. Nem jelent 

pénzmozgást, mert a kifizetés csak jövő évben lesz. Nem érinti a költségvetésünket. A bevételi 

oldalon észleljük a zárszámadásban. A megrendelést mindenféleképpen ki kell adnom holnap, 

hogy a gyártásokat el tudják indítani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nyugodtan.  

 

Horváth Éva polgármester: A következőre jegyző asszony hívta fel a figyelmemet és kért 

meg rá, hogy ismertessem:  októberben meghoztuk a településképi rendelet módosításáról szóló 

rendeletet, amit lakossági véleményeztetni kellett, és a Lechner Tudásközpontnak elküldeni. 

Lakossági véleményeztetés megtörtént, észrevétel nem volt, a Lechner Tudásközponton 

keresztül sem jött észrevétel. Ez a rendeletünk december 1-től hatályos.  

Egy kérésem lenne még a képviselőkhöz, hogy ez az utolsó rendes testületi ülésünk, januártól 

már el kezd alakulni a költségvetés. Kérek mindenkit, hogy akinek ötlete, javaslata van a jövő 

évre vonatkozóan, azt január 15-ig juttassák el a hivatalba, hogy be tudjuk építeni a javaslatba. 

Ne itt boruljon fel az egész, ami összeállt. Jelenjen meg az első nyersanyagban, amit tárgyalunk.  

Van egy ígérvényem, az volt a kérés, hogy ne az ülés végén soroljam fel a megtörtént kis 

dolgokat, hanem itt mondjam el. Lehet, hogy mondok olyat, amit a múltkor is elmondtam.   

A stég elkészült; a Liszt Ferenc 12. mögötti ferde KRESZ tábla kiegyenesítve; a Fazekas – 

Iskola utca kereszteződésben a ferde tábla kiegyenesítve; Palota-Pét között az út felfestés 

elkészült; Liszt Ferenc buszváró üvegezése megtörtént; Malom árok hátsó áteresz javítása 

megtörtént; Malom árok Tóth tanya melletti áteresz javítása megtörtént; Posta elé a hirdetőtábla 

megrendelése megtörtént; ugyanez vonatkozik a Horizont tér fakorlátjára is; valamint a 
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mozgássérült parkoló felfestésére a Hősök tere 16. épületénél; valamint a Berhidai – Liszt 

összekötő térkő süllyedésre; a régi kínai akna környéke a szolgáltatónak jelezve lett; Pékség – 

Faház közötti sérült térkő megrendelése megtörtént; ugyanez vonatkozik a Spar előtti térkő 

részre; illetve a Liszt két buszváró szekrényt jeleztük a szolgáltatónak, de visszajelezte, hogy 

nem az övé. Keressük a szolgáltatót.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mondtam, hogy a Vodafoné.  

 

Béni Norbert képviselő: Volt UPC-s doboz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Említetted, hogy elkészült a Pét – Palota közötti útnak a felfestése. A 

kanyartól kb. 50 métert át kellene nézni, mert a felezővonal borzalmas. Vagy a festés után esett 

valami, vagy a másik, hogy tele van repedéssel az út, és az is közrejátszik.  

 

Béni Norbert képviselő: Berhidai út 92-94. között a tükör kikerült mindkét irányba.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az állatok nem csak odafele, hanem visszafele is jönnek. 

Valószínű, hogy az éjszakát a strand és környékén töltik, mert reggel korán sétálgatnak vissza 

az erdő fele. Továbbra is van vadjárás. Nyilván ez nem fog az egyik pillanatról a másikra 

elmúlni. 30-as tábla van, elvileg nem lehet gyorsan menni, de az egyik családi házhoz többször 

berongyoltak az autósok.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mondtam, hogy a vadásztársasággal beszéltünk. Írásban is 

jelezzük, mert többszöri esetről van szó. Mást nem tudunk csinálni, mint kirakatni a vadveszély 

táblát. A közutasok tudják kitenni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Meglehetősen furcsa, hogy egy településen belül teszünk 

ki vadveszélyes táblát. Nem szokványos dolog.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megköszönni, hogy megtörténtek ezek a dolgok. 

Sokáig vártunk, de megtörténtek. Köszönjük!  

 

 

8.) 2022. évi belső ellenőrzési terv (száma: 157/2021.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

418/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 

szóló 370/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdés b) pontja 

alapján a 2022. évi ellenőrzési tervet e határozat melléklete szerint hagyja 

jóvá. 

 

Határidő az éves ellenőrzési jelentés előterjesztésére: a 2022. évre 

vonatkozó zárszámadási rendelet előterjesztésével egyidejűleg. 

 

Felelős az éves ellenőrzési jelentés előterjesztéséért:  

             Horváth Éva polgármester 

             a belső ellenőrzés működtetéséért: Szabóné Czifra Melinda 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (száma: 160/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

419/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Megállapodást köt a Magyar Vöröskereszt Veszprém Megyei 
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Szervezetével a Támogató Szolgálati feladatok közül a fogyatékkal élő 

pétfürdői gyermekek szállítására 

 

2022. január 1-től 2022. december 31-ig. 

 

Az önkormányzat vállalja, hogy havonta bruttó 383.960,- Ft működési 

célú pénzeszköz átadásával hozzájárul a feladatellátás finanszírozásához. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2021. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (száma: 163/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

420/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a település 

környezeti állapotáról készült 2021. évi beszámolót megtárgyalta és 

elfogadja. 

 

 

11.) PMTE kérelme (száma: 170/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. (A Bizottság elnöke érintettség miatt nem szavazott.) 

 

Horváth Éva polgármester: Most is úgy gondolod? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen, érintettség miatt itt sem szavazok.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérem, hogy fogadjuk el, mert tényleg különleges helyzet 

volt. A PMTE bevételére szinte nem volt esély. Nem azt mondta, hogy nem akar fizetni, csak 

kicsit kevesebbet és pár évvel tovább. Ennyiről van szó.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

Nagy Zsolt képviselő nem szavaz. 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

421/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

189/2019.(IV.30.) számú határozatában a Péti MTE részére 13 millió Ft, 

48 hónap alatt visszatérítendő támogatást nyújtott, melyből 6,5 millió Ft-

ot 2021. december hónappal bezárólag már visszafizetett.  

 

A Képviselő-testület a Péti MTE kérelmére – a pandémia miatti biztonsági 

intézkedések többletkiadásaira tekintettel, az egyesület zavartalan 

működésének elősegítése érdekében – a támogatás fennmaradó részének 

visszafizetését átütemezi: 

 

A még fennálló 6,5 millió Ft tartozást 24 hónap helyett 48 hónap alatt, havi 

részletekben, minden hónap 10. napjáig kell megfizetni. A 2022. január 

10-éig fizetendő első részlet összege: 135.495,- Ft, a további részletek havi 

összege: 135.415,- Ft. Az utolsó részlet befizetési határideje: 2025. 

december 10. 

 

A módosítás a határozat és a támogatási szerződés további részeit nem 

érinti.  

 

A Képviselő-testület a polgármestert 

- felkéri, hogy jelen határozatot a Péti MTE elnökének küldje meg, 

- felhatalmazza a támogatási szerződés e határozatnak megfelelő 

módosítására.  

Határidő a határozat megküldésére és a támogatási szerződés 

módosítására: 2021. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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12.) Ifjúsági tavon lévő sétány és a stég közti területen való járda kivitelezése  

(száma: 165/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

422/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ifjúsági tó körüli sétány és a stég közti területen való 

járda kivitelezését 2022. évben elvégzi. A kivitelezési munkákat 2021. 

december 31-ig megrendeli bruttó 254.641,- Ft-os áron.  

A kivitelezési munka költségeinek fedezetét az önkormányzat a 2021. évi 

költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a fenti munka megrendelésére és a 

szerződés aláírására, egyúttal felkéri, hogy a 2021. évi költségvetés soron 

következő módosításakor e döntésre legyen figyelemmel. 

 

Határidő megrendelésre: 2021. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

13.) Ifjúsági tó környéki vízvételi lehetőség (száma: 164/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslat „B” változatát azzal, hogy a 

februári ülésig elhalasztja. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a B határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a határidő a februári testületi 

ülés. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított B. határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

423/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy „Ifjúsági tó könyékén vízvételi lehetőség” kiépítéséről a 

döntést elhalasztja a 2022. februári testületi ülésig. 

 

Határidő: 2022. februári testületi ülés  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Remete István és felesége lakásbérleti szerződésének meghosszabbítása  

(száma: 158/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslatokat várok. Javaslom, hogy hosszabbítsuk meg a 

szerződést. A kérdés, hogy mennyi időre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Eddig mennyi volt? 

 

Horváth Éva polgármester: A múltkor 3 évre hosszabbítottuk meg.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 5 év. 

 

Béni Norbert képviselő: 1 évre. Jövőre újra megtárgyaljuk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A koncepcióra szeptemberi határidő van. 

 

Béni Norbert képviselő: Az készüljön el és jövőre a koncepció szerint. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem arról van szó, hogy nem akarjuk odaadni továbbra is, 

hanem van egy régebbi döntés, csinálunk egy lakhatási koncepciót, annak van egy határideje… 

(jegyző asszony közbeszól) 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lakás rendeletet fogunk csinálni.  

Nem ők voltak azok, akikre elhelyezési kötelezettsége volt az önkormányzatnak? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, őket örököltük. Azért vannak ebben a lakásban, mert a Pál 

házban laktak, amit nem mi adtunk ki neki. Örököltük őket, mint bérlőket. A Pál házat 
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elbontottuk és azért építettük ezt a szociálisnak mondható kétlakásos épületet, hogy ott 

elhelyezésre kerüljenek azok, akik a Pál házban vannak. Kicsit más eset, mint a többi 

bérlemény.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Gyakorlatilag szavazni sem kell erről, mert 2022. december 

31-ig nem lehet felmondani a bérletet.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azt akartam pont mondani, hogy automatikusan meghosszabbodik.   

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy olyan javaslat alpolgármester úr részéről, hogy öt évre 

hosszabbítsuk meg. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

424/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester javaslatát, mely szerint 

Remete István és Remete Istvánné Pétfürdő, Bocskai utca 47/2. szám alatti 

lakosok bérleti szerződését a Pétfürdő, Bocskai utca. 47/2. szám alatti 54 

m2-es, kettő és félszobás, komfortos önkormányzati szociális bérlakásra 

2026. december 31. napjáig hosszabbítsa meg. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy olyan, hogy egy év. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor most nem egyértelmű, hogy jövő évig meghosszabbodik?  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, de így szerződésben is le lesz írva.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor miért van ideírva az utolsó mondat az előterjesztésben, hogy a 

fentiek alapján a lakásbérleti szerződés a törvény erejénél fogva 2022. december 31. napjáig 

meghosszabbodik. Akkor miért kell róla szavazni? Ha jövőre úgyis meghosszabbodik, akkor 

majd szavazunk. Addigra meglesz a rendelet.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az egy évre vonatkozóra valóban nem kell feltétlenül róla 

szavazni. Az öt évről kellett, ha azt fogadtuk volna el. 

 

Nagy Zsolt képviselő: De mivel azt nem fogadtuk el, az egy évről nem kell szavazni.  

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy felesleges kört futunk azzal, hogy az egy évet 

megszavazzuk, de a bérlőknek nincs ott jogszabály. Nekik olyan szerződésük van, hogy 2021. 

december 18-án lejár a bérleti szerződésük. Őket a Kormány nem értesítette arról, hogy ez 

automatikusan meghosszabbodik.  
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Aki az egy évvel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

425/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy Remete István és Remete Istvánné 

Pétfürdő, Bocskai utca 47/2. szám alatti lakosok bérleti szerződését a 

Pétfürdő, Bocskai utca. 47/2. szám alatti 54 m2-es, kettő és félszobás, 

komfortos önkormányzati szociális bérlakásra 2022. december 31. napjáig 

hosszabbítsa meg. 

 

2022. évre a lakbérfizetési kötelezettség 12.280,- Ft/hó. 

 

Határidő a szerződés megkötésére: 2021. december 31.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

15.) Kiadvány Pétfürdő leválásának 25. évfordulójára (száma: 162/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy Tóth Sándor részesüljön megbízási díjban, melynek összege 

300.000,- Ft + járulékai. Fedezet az Önkormányzat 2021. évi költségvetésben a Szakfeladatra 

nem sorolható feladatok személyi kiadása.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat 2. felét 

azzal a módosítással, hogy a Képviselő-testület 2022. évben jubileumi kiadványt jelentet meg 

Pétfürdő függetlenné válása 25. évfordulója alkalmából. A nyomdai munkálatok és a terjesztés 

költségeinek fedezetét a Közösségi Ház és Könyvtár 2022. évi költségvetésében biztosítja. 

Felkéri a Polgármestert, hogy a tervezésnél e célra 4 millió Ft keretösszeget vegyen figyelembe.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja, hogy Tóth Sándor részesüljön megbízási díjban, melynek összege 

300.000,- Ft + járulékai. Fedezet az Önkormányzat 2021. évi költségvetésben a Szakfeladatra 

nem sorolható feladatok személyi kiadása.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat 2. felét 

azzal a módosítással, hogy a Képviselő-testület 2022. évben jubileumi kiadványt jelentet meg 

Pétfürdő függetlenné válása 25. évfordulója alkalmából. A nyomdai munkálatok és a terjesztés 

költségeinek fedezetét a Közösségi Ház és Könyvtár 2022. évi költségvetésében biztosítja. 

Felkéri a Polgármestert, hogy a tervezésnél e célra 4 millió Ft keretösszeget vegyen figyelembe.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy Tóth Sándor részesüljön megbízási díjban, 
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melynek összege 600.000,- Ft + járulékai. Fedezet az Önkormányzat 2021. évi költségvetésben 

a Szakfeladatra nem sorolható feladatok személyi kiadása.  

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati 

javaslat 2. felét azzal a módosítással, hogy a Képviselő-testület 2022. évben jubileumi 

kiadványt jelentet meg Pétfürdő függetlenné válása 25. évfordulója alkalmából. A nyomdai 

munkálatok és a terjesztés költségeinek fedezetét a Közösségi Ház és Könyvtár 2022. évi 

költségvetésében biztosítja. Felkéri a Polgármestert, hogy a tervezésnél e célra 6 millió Ft 

keretösszeget vegyen figyelembe.  

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? Nem volt. Két külön határozatot 

szavaztatok a javaslatoknak megfelelően. 

A módosító javaslat az volt, hogy a megbízási díj ne 300 ezer forint, hanem 600 ezer Ft + 

járulékai legyen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

426/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. évben 

jubileumi kiadványt jelentet meg Pétfürdő függetlenné válása 25. 

évfordulója alkalmából. A kiadvány összeállításával Tóth Sándor helyi 

helytörténészt bízza meg.  

 

Megbízási díj 600.000,- Ft + járulékai. Fedezet az Önkormányzat 2021. 

évi költségvetésben a Szakfeladatra nem sorolható feladatok személyi 

kiadása.  

 

Határidő megbízás szerződés megkötésére: 2021. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a költségvetés tervezésénél 6 millióval 

számoljunk… kicsit gondoljátok meg. Itt van ez a könyv, tegnap mutattam a Pénzügyi Bizottság 

ülésén. Csodálatos, gyönyörű, meg lehet nézni. Megyei kiadvány. Az volt a célja, hogy a 

Veszprém megyei települések jelenjenek meg egy albumban egységesen, mindenkinek volt 

négy oldala. Kérték a településeket, hogy küldjenek anyagot, egy kis szöveges részt és 12 db 

fotót. A 217 településből 59 település adta le az anyagot. Angol nyelvben is megvan a szöveges 

rész. 135 ezer forintot fizetett minden település. Ezért kaptunk 5 darabot ebből a kiadványból. 

Kiszámoltam, ha az 59 települést néztem, az 7 millió Ft, és az 300 példány. Itt a nagyságrend. 

Azért mondom, hogy a 6 millióval jó helyen kapizsgálsz Gyula. Amikor a 6 millióról 

szavazunk, nem megy annyira mellé. Az anyag összeállításában a Közösségi Ház segített, amit 

köszönök. De viszont a fordítás, az összes szervező munka, nyomdai szerződés pénzbe kerül. 

6 ezer forint körül van a könyv.  

Szavazunk a 6 millió forintról. Aki egyetért vele, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

427/2021.(XII.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Pétfürdő függetlenné válása 25. évfordulója alkalmából a 

2022. évben megjelentetni tervezett jubileumi kiadvány nyomdai 

munkálatainak és a terjesztés költségeinek fedezetét a Közösségi Ház és 

Könyvtár 2022. évi költségvetésében biztosítja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a tervezésnél e célra 6.000.000,- Ft 

keretösszeget vegyen figyelembe.  

 

Határidő 2022. évi fedezet biztosítására: a költségvetés első olvasatának 

beterjesztése 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 169/2021.) 

 

 

Béni Norbert képviselő: Sebességmérő megrendelve. El fog készülni idén? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom megmondani.  

 

Béni Norbert képviselő: A strand tervezésnél fix összeg? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Megkötött szerződés. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem fog változni az összeg? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem, úgy, mint egyes tételeknél a táblában.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Játszótér 

 

Béni Norbert képviselő: Egy dolgot jeleztek, hogy a tűzoltó játszótéren a kerítést meg kellene 

javítani. Kigurul a labda és mennek kifele a gyerekek az útra.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  
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17.13 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva   sk.                     Szabóné Czifra Melinda  sk. 

   polgármester                          jegyző 


